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JE LABILNI BON DELAVCU, KI JE ZARADI BOLEZNI VEČ KOT TRI MESECE 
1 NEZMOŽEN ZA DELO SOCIALNA POMOČ ALI SKROMNA POZORNOST?
(s seje 10 konf„ OOS)

. To je Lila med rugim tema razsprave na izvršnem odboru sindikata prej
šnji teden« Ko je bila uvedena praksa, da delavec, ki je nezmožen za 
delo več kot tri mesece prejme bone v vrednosti 3,000»- din in za več 
kot šest mesecev 5=000»- din, se je nadomestilo za to odsotnost obraču
navala na osnovi OD za preteklo leto in je bil delavec še tu oškodovan« 
Sedaj pa se nadomestilo OD za čas odsotnosti zaradi nezmožnosti za dc-lc 
obračunava v tekočem mesecu inflacija nima več tako izrazitega vpliva, 
je nekdo-prišel„na ide j o, da bi to prakso opustili»
V bistvu ti boni niso bili zamišljeni kot pomoč zaradi izpada osebnega 
dohodka, ampak skromna pozornost ob obisku sodelavcev. Vse preveč nam
reč pozabljamo na sodelavce, ko so le-ti dalj časa odsotni in je prak
tično to prava priložnost za obisk« Torej, če gledamo zadevo iz te stra
ni je nikakor ne kaže opuščati, ampak jo dosledno izvajati tudi v priho
dnje« Dosledno izvajati pomeni, da si nekdo izmed sodelavcev vzame čas 
za obisk in da si upravičenci do teh bonov, le-teh ne iščejo pozneje 
sami - Ob tem...,je bil podan predlog, da bi spremenili vsebino te skromne 
pozornosti» 10 konf« OOS je prav zaradi pestrosti stališč do tega sice" 
občutljivega vprašanja sprejel sklep, da se o tem razpravlja na progr- i- 
skih konferencah, ki bodo v vseh TOZD in DSSS do sredine decembra« To
rej razlog več, da se programskih konferenc sindikata udeležite vsi» 
Obračun prehojene poti in program dela v prihodnjem letu so pravgotovo 
stvari, ki zanimajo vse člane sindikata.

Problematika organizacije proslav v naši DO

Komisija za kulturno dejavnost pri konferenci sindikata naše DO je pc- 
' dala mnenje, da je vstrajanje pri dosedanji obliki obeleževanja prazni

kov brezsmiselno. Brezsmiselno pa zaradi tega, ker se člani kolektiva 
ne udeležujejo proslav« Zgodilo se je že, da je bilo več nastopajočih 
kot pa udeležencev na proslavi. To pa, verjemite ni prijetno za orga
nizatorja, še manj za nastopajoče„ Ob tem pa se vedno znova odpira 
^vprašanje - se splača?___________________________________________- _____
IZ VSEBINE:
" S seje 10 konf. OOS
" S posveta poslovodnih organov 7» 11» 86
- Povečanje izdatkov in prejemkov
- Zahvali
- Malica v tem tednu
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Raz sprava je težila k temu, da "bi državne in druge praznike v "bodoče 
obeleževali z priložnostnimi razstavami ipd. Proslavitve tovarniškega 
praznika pa se v "bodoče moramo lotiti z večjo smelostjo. Predlagano je 
bilo, da bi se tudi v Agisu lahko zgledovali po večjih firmah v ptuj
ski občini (dan perutninarjev, srečanje MP-ovih delavcev z potrošniki) 
in zakaj ne? To je zadeva, ki jo bo predsednik konference sindikata 
sprožil na enem izmed posvetov poslovodnih organov.

Vse več zahtevkov za socialno pomoč

Po zadnjih^podatkih prejemajo v naši delovni organizaciji najnižji OD, 
nekaj čez šestdesettisoč dinarjev (za poln delovni čas), tu niso všte
ti pripravniki, ki prejemajo še za okrog pettisoč dinarjev manj,
Ge bi torej jemali OD kot edino merilo upravičenosti do socialne pomo
či, bi zanjo lahko prosilo še več zaposlenih. Prav fo, da postajajo 
zaposleni delavci socialno ogroženi vzbuja v sindikatu največ skrbi.
Da bi lahko bili pri dodeljevanju socialne pomoči čimbolj realni so 
izdelani kriteriji in sicer:
1, osebni dohodek vseh članov delavčeve (prosilčeve) družine za zad

nje četrtletje,
2, katasterski dohodek članov skupnega gospodinjstva (starši posestvo, 

mladi prosi za pomoč),
3, število, starost (sposobnost za delo) družinskih članov in OD na 

.člana,
A, odnos prosilca do dela(prizadevnost, disciplinske obravnave),

Izobraževanje novih kadrov za politično delo

Na stroške republiškega sveta zveze sindikatov se bo politične šole od 
1, do _2?, decembra v Radovljici udeležil Marjan Surina iz TOZD Vzdr
ževanje, Marjan že sicer sedaj uspešno vodi sindikalno delo v TOZD, 
pričakovati pa je, da bo v naslednjem mandatu prevzel funkcijo na ni
voju konference.

Beseda je tekla še o III, občinskem samoprispevku. Člani 10 konference 
menijo, da informativnih skupin ne bi kazalo sklicevati, ker je infor
macija o tem stekla na zborih_krajanov, s pomočjo občinskega biltena 
in z ob j avo v našem glasilu, iz česar sledi, da je informacija popolna« 
Sindikat nalaga^vsem sklicateljem rednih sej samoupravnih organov in 
družbeno—političnih organizacij, da dajo na dnevni red tudi program 
III, občinskega samoprispevka, V sindikatu so namreč prepričani, da 
ni člana kolektiva, ki npfoi čutil potreb po realizaciji referendumske
ga programa.

Približuje se konec leta, čas ko se spomimo naših bivših sodelavcev. 
Odločitev je padla, da je najprimernejši datum 19, 12, 1936, Na ta dan 
bomo torej gostitelji naših upokojencev.
Prav bi.seveda bilo, da bi delovna mesta na ta dan še posebej skrbno 
očistili, kajti brez dvoma bodo upokojenci želeli za hip ubuditi spo
mine na prehojeno pot na delovnem mestu. Sicer pa bomo na. ta dan v po
poldanski izmeni imeli hladno malico.
Hladna malica bo v mesecu novembru in decembru še večkrat in sicer to
likokrat koliko bo programskih konferenc 00S v našem ODP, Sicer pa, 
saj bomo tako ali tako prisotni na konferenci?
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SPOŠTOVANJE ROKOV IZ OSVAJALNIH PO GOD NAT! ŠE VEDNO POVZROČA VELIKO 
TEŽAV
( s posveta poslovodnih organov 7« 11- 85 )

!
1

Nespoštovanje rokov iz osvajalnih pogodb nam ne jemlje^le ugleda pri 
naročnikih, ampak nam jemlje del dragocenega dohodka. Se posebej hudo 
je, če je ta dohodek devizni. In ne samo to, če nam (po naši krivdi ali 
ne) izpade del izvoza, kot v tem primeru, se približujemo nevarni me
ji, ko ne bomo več aktivni izvozniki, To pomeni, da bomo več uvažali 
kot izvažali, Pasivcem (kot se imenujejo takšni, ki več uvažajo kot iz
važajo), pa se v novem letu (kar se razpolaganja z devizami tiče) iz
redno slabo piše.

Hitreje do ispita

Slušatelji VTS strojne smeri, nekatera predavanja so organizirana v 
naši DO, so izkali možnosti hitrejšega ritma predavanj„ Ker ni bilo 
druge izbire so sprejeli predlog po katerem bi imeli predavanja dvakrat 
tedensko, Zaradi predavateljeve prezasedenosti pa bi bilo predavanje 
enkrat tedensko dopoldan. Poslovodni organi kljub temu, da se zavze
majo za popolno izkoriščanje delovnega časa, ob tem niso imeli posebnih 
pomislekov, Tu vendar gre za pridobivanje znanja in novih kadrov, ti 
pa so Agisu še kako potrebni„
Enkrat tedensko bodo torej ^naši sodelavci lahko poslušali, predavanje 
iz predmeta mehanike na VTŠ dopoldne.

Predlog izhodišč poslovne politike za leto 1987

Cilji, ki si jih zastavljamo so sicer ambiciozno zastavljeni, a kljub 
temu obstajajo realne možnosti za njihovo dosego. Seveda ob anagažira- 
nju vseh in vsakogar. Kajti za večjo proizvodnjo je treba več materia
la in še česa, vsekakor in nenazadnje pa je tudi več proizvodnje tre
ba tudi prodati.

Izhodišča poslovne politike v letu 1987

Osnovni okviri 
voja DO AGIS v 
1987

raz-
letu Osnutek

SFRJ SRS Občina Ptuj
Skupni temelji 
sred, plana
DO AGIS

Planirana rast 
proizvodov

indo
4,0 % 2,6 % 3,5 % 6,0 %

Planirana rast 
slenosti

zapo-
2,3 % 1,4 % 2,0 % 1,0 %

Planirana rast 
tivnosti

produk-
1,3 % 2,2 % 1,5 % 3,0 %

Planirana rast dohodka 3,1 % 6,5 %
Planirana rast izvoza 5,0 % 6,0 % 17,0 % 12,0 %
Planirana rast 
- uvoz repro„

uvoza 
in surovin

4,0 % 4,0 % 50,0 % 
15,0 %
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Planirana stopnja HTFLACIJE (75 %)

DELITVENA RAZMERJA
- obveznosti iz dohodka

- osebni dohodki

- skupna poraba
- akumulacija

- "precejšnje zmanšanje infla' S 
ci je"

- delež vseh obveznosti iz do
hodka se ne sme povečati v

- rast OD v gospodarstvu pocaS' < 
nejša od rasti dohodka

- rast skladno z rastjo dohodK
- realna rast tako, da se bo ^ 

lež alcumulacije v dohodku V0' 
večal o

M,

POVEČANJE IZDATKOV IN PREJEMKOV

Na podlagi sklepa št o 152 delavskega sveta DO, smo po objavi podatku 
v Uradnem listu SRS št» 40 z dne 24„ oktobra 1986 o višini izdatkov 
prejemkov, le-te uskladili z izdatki in prejemki v naši delovni org911 
zaciji in veljajo od 4„ 11„ 1986 dalje;
Dnevnice: % povečanje
- od 6 do 8 ur 876»-
- od 8 do 12 ur 2„307->-
- nad 12 ur 4„481o-
- dnevnice vezane

z nočnino 4,993°-
- nočnina brez računa lo450<,-

1,1614 
1,1558 
1,1563

1,1563
1,1563

Plansko-analitska
služba

ZAHVALA
Zavedno je odšel dragi ata Prane Antolič = Iskrena hvala vsem, ki st® ' 
ga spremljali na njegovi zadnji poti, posebej še sodelavcem TOZD Vz® 
tarne in DSSS za darovano cvetje, izrečeno sožalje ter denarno pomoo 
Še enkrat vsem iskrena hvala«

sin Franc

ZAHVALA
Ob izgubi drage sestre se iskreno zahvaljujem sodelavcem TPP-TOZD-9 
TAP za darovano cvetje, denarno pomoč, izrečeno sožalje in spremstV' 
na njeni zadnji poti„

MALICA V TEM TEDNU
10„11«1986 
11„11„1986 
12„11„1986 
13«11„1986 
14„11 o1986 
15.11.1986

PONEDELJEK
TOREK
SREDA
ČETRTEK
PETEK
SOBOTA

Maks Pisar

Testenine z mesom, solata, kruh 
Krompirjeva omaka, hrenovka, kruh 
Dušena govedina, riž, solata, kruh 
Zabeljen fižol, kislo, zelje, kruh 
Mleti zrezek, krompirjeva solata, kruh 
Kranjska klobasa, gorčica, čaj, kruh
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